
Nog een jaar geduld … 
Daar zijn die politiekers weer! Het zijn binnenkort verkiezingen zeker? Inderdaad, op 13 oktober 2024 kan u zich uitspreken over wie u 
in uw badstad in het bestuur wilt. U zal keuze in overvloed hebben, want er hebben zich al verschillende lijsten aangekondigd. Politiek 
leeft in Blankenberge!

Het team van N-VA Blankenberge kijkt uit naar de gemeenteraadsverkiezingen in 2024. Tijdens de voorbije legislatuur werd er heel 
wat verwezenlijkt. En u heeft gemerkt dat wij het belang van onze badstad steeds voorop stellen. Na de bestuurswissel voerden we 
constructief oppositie en zetten we punten op de agenda waarvoor de huidige meerderheid geen oog had. Jammer genoeg had ze er 
ook geen oren naar. Het politieke spel van meerderheid versus oppositie nam bij het huidige bestuur helaas de bovenhand. Het 
gezonde verstand was ver zoek. Daarom kijken wij echt uit naar de verkiezingen in 2024.

Hoe onze lijst er uitziet, maken we bekend tijdens onze nieuwjaarsreceptie op 21 januari 2024. Maar het is 
belangrijker dat u weet waarom u best op N-VA Blankenberge stemt. Daarom bent u het die ons verkiezings-
programma samenstelt. In het kader van 'Wij luisteren naar u' stappen we al enkele maanden op verschillende 
manieren naar u toe om te horen wat u over onze stad te vertellen heeft. We luisteren naar inwoners, tweede-
verblijvers, ondernemers, toeristen en bezoekers. Dus ook naar wie investeert en consumeert in onze badstad. 
Want zij zorgen mee voor onze welvaart. Het is duidelijk dat er heel wat moet veranderen. Maar u zal – samen 
met ons – nog een jaartje geduld moeten hebben om er iets aan te doen. Geduld is een schone deugd ... 

Daphné Dumery, voorzitter N-VA Blankenberge

Noteer de volgende aperitiefmomenten 
van ‘N-VA luistert naar u’ in uw agenda. 

Ze vinden telkens plaats om 11 uur.

Zondag 17 september 2023 
‘t klein Cafeetje

Zondag 8 oktober 2023 
brasserie Victory

Zondag 12 november 2023 
brasserie Terminus

Zondag 10 december 2023 
brasserie Poseidon

‘N-VA aan de toog’ wordt 
‘N-VA luistert naar u’ Blankenberge, een aantrekkelijke 

plek voor ondernemers, bewoners 
en bezoekers!

Donderdag 28 september 
Om 19.30 uur
Hotel Richmond, Van Maerlantstraat 79

Onafhankelijke experts delen hun ervaringen 
over onze stad en bieden het publiek de 
mogelijkheid om vragen te stellen of in 
discussie te gaan.

Iedereen welkom!

Thema-avond

Moderator: Benny Herpoel, N-VA-gemeenteraadslid 
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De N-VA wil prioriteit voor sociale thema’s 
We stellen maand na maand vast dat er nauwelijks agendapunten zijn voor de raad voor maat-
schappelijk welzijn. In tijden van crisis en in een maatschappij waarin het leven steeds duurder 
wordt, is dat jammer en noemenswaardig. 

Nog pijnlijker is dat de raad voor maatschappelijk welzijn op het einde van een meestal lange ver-
gaderavond nog snel de revue passeert. Dat schept de sfeer dat de raad slechts een futiliteit is. Vol-
gens N-VA Blankenberge wordt de raad voor maatschappelijk welzijn niet naar waarde ingevuld. 

Om de sociale thema’s te onderstrepen en om het signaal te geven dat we die thema’s prioriteit willen geven, stelde de N-VA voor om 
de raad voor maatschappelijk welzijn eerst te behandelen. En daarna pas de agendapunten van de gemeenteraad. De voorzitter van de 
gemeenteraad zei dat niet nodig te vinden. En dat voor een socialist!

N-VA Blankenberge luistert naar u
De volgende onderwerpen werden door u aangereikt Nieuws uit de gemeenteraad en OCMW

Het mindervalidenpad is vaak 
ontoegankelijk door opwaaiend zand
Menig mindervaliden vinden de weg naar Blankenberge. Maar door 
opwaaiend zand is het mindervalidenpad op het strand aan de Van 
Praethelling vaak ontoegankelijk voor de doelgroep. Wij legden ons 
oor te luisteren bij vzw 4 Example. En wat blijkt? Het pad wordt niet 
systematisch onderhouden en dus eigenlijk een beetje vergeten. 

N-VA Blankenberge bleef niet bij de pakken zitten en nam de schop en 
borstel in de hand. In amper een half uur tijd en met onervaren vrijwil-
ligers en eenvoudig materiaal klaarden we de klus. Het pad werd meteen 
weer in gebruik genomen door de passanten. Een inclusieve stad – niet 
op zijn minst op het vlak van mobiliteit – dragen we hoog in het vaandel.

Hoogbouw zorgt 
voor beroering

De publieke raadpleging over de startnota van 
RUP 10 Park Oost zorgde voor heel wat vragen 
en bekommernissen bij de buurtbewoners. We 
luisterden naar hun verzuchtingen.

Wat de buurtbewoners zagen en hoorden tijdens 
de infomarkt heeft hen verontrust. Op de site 
van het huidige zwembad komen enkel bouw-
projecten met hoogbouw. Er werd nauwelijks 
open ruimte of groen voorzien. Zelfs de parking 
aan het zwembad en Sealife zou volgens de 
plannen volgebouwd worden. 

De naam Park Oost is volgens de omwonenden 
daarom een misleidende naam: zoals de plannen 
nu voorliggen is het allesbehalve een park. Ze 
noemen het beter een walhalla voor hoogbouw-
promotoren.

Wandelweg Franchommelaan afgesloten
Wij luisterden in mei naar omwonenden van de Franchommelaan. 
Die kaartten aan dat het houten wandelpad in hun straat – in het 
hart van onze stad – er gevaarlijk bij lag. Vier maanden later is er nog 
steeds geen beterschap. 

Dat brachten we ter sprake tijdens de gemeenteraad van mei. De 
bevoegde schepen beloofde het pad te herstellen. Meer nog: hij zei 
dat ze ermee bezig waren. We stelden jammer genoeg vast dat tijdens 
de zomer het pad volledig afgesloten werd. Conclusie? Men is er vier 
maanden ‘mee bezig’ , maar de herstellingen werden nog steeds niet 
uitgevoerd.

Waar zijn de beloofde bankautomaten? 
De bankautomaten die beloofd werden tegen de start van het hoog-
seizoen zijn er nog steeds niet. Wij luisterden naar de vele zelfstan-
digen en handelaars die daarvan het ongemak ervaren. 

In maart kondigde de burgemeester tijdens de gemeenteraad aan dat 
er ‘binnenkort’ minstens twee automaten zouden komen, ook in Uit-
kerke. Helaas stellen we – samen met onze handelaars – vast dat die 
in de drukste periode van het jaar nog steeds niet in het straatbeeld 
verschenen. Wie weet komen ze er ‘binnenkort’? Na de zomer.

Benefi et N-VA-dames: voor elk kind een sint
De N-VA-dames van Blankenberge-Uit-
kerke organiseren op 30 september 
opnieuw hun jaarlijkse kaas-en-wijn-
avond. Met de opbrengst van de avond 
voorzien ze sinterklaaspakketten met 
snoep en speelgoed voor kansarme kin-
deren uit Blankenberge en Uitkerke. 

De N-VA-dames hebben al jarenlang een 
goede samenwerking met de Blanken-
bergse scholen. Die zijn het best geplaatst 
om ervoor te zorgen dat de sinterklaas-
pakketten terechtkomen bij de gezinnen 
die er nood aan hebben. Het is dankzij 
die goede samenwerking en de vele gulle 
giften dat die warme actie jaarlijks 

herhaald kan worden. Daarom: een uit-
drukkelijke dankjewel aan iedereen die 
zijn schouders onder de benefiet zet: de 
scholen, de sponsors en in het bijzonder 
de dames van N-VA Blankenberge-Uit-
kerke. Een welgemeende dankjewel!

De benefiet is trouwens niet het enige 
waarmee de dames middelen verzamelen 
voor het project. Tijdens de herfstvakan-
tie vindt een tentoonstelling plaats in het 
Oud Stadhuis in de Kerkstraat. Dat is een 
samenwerking tussen de Vlaamse 
Actieve Senioren Blankenberge (VLAS), 
de N-VA-dames en lokale kunstenaars. 
Die laatsten stellen er graag hun werken 
voor. Alle werken zijn te koop. Verder 
bieden de N-VA-dames hun handge-
maakte, originele, fashionable en lekkere 
producten aan. De opbrengst van de 
tentoonstelling gaat integraal naar het 
project Voor elk kind een sint.

Wat met het 
terrein naast 
het station?
Er was in augustus heel wat te 
doen rond het terrein aan het 
station. Meer bepaald de zone 
rond de oude bibliotheek. Na 
een gewelddadig incident zou 
er voor het gebouw uitzon-
derlijk een sloopvergunning 
toegekend worden. Maar wat 
er e� ectief met de site zal 
gebeuren, is en blij�  ondui-
delijk. Tot grote ergernis van 
veel Blankenbergenaren. 

Het toekennen van de ver-
gunning betekent echter niet 
dat het gebouw daadwerkelijk 
gesloopt wordt. Dat blijft het 
initiatief van de eigenaar. 
N-VA Blankenberge – bij 
monde van Dennis Monte – 
voelde de bevoegde schepen 
al in maart aan de tand over 

de stilstand in het dossier. Het 
antwoord van de schepen was 
kort: het project ligt volledig 
stil en er worden, ondanks ons 
constructieve voorstel, geen 
initiatieven genomen om de 
bruikbare ruimte een voor-
lopige invulling te geven. 

Ondertussen vraagt elke 
Blankenbergenaar zich af wat 
er met het terrein gaat gebeu-
ren. Projecten in de marge, 
zoals de beschildering van de 
containers die het straatbeeld 
ontsieren, zijn nobele acties. 
Maar die verbleken helaas bij 
de grote nood aan parkeer-
ruimte en woningen voor 

jonge gezinnen. Het incident 
in augustus is opnieuw een 
signaal om proactief de eige-
naar te contacteren en actie te 
ondernemen.

We maken ons zorgen om de 
identiteit van onze badstad en 
om de perceptie van bezoekers 
bij het binnenrijden van Blan-
kenberge. De verloedering aan 
een van onze belangrijkste toe-
gangswegen is niet goed voor 
ons imago. Het toekennen van 
een sloopvergunning zonder 
in gesprek te gaan met de eige-
naar en acties te ondernemen, 
is bezwaarlijk een ambitieuze 
zet te noemen …

N-VA Blankenberge toverde het mindervalidepad 
weer tevoorschijn. Wij gaan voor een inclusieve 
en toegankelijke stad en strand!

Of er nood is aan bankautomaten?

De herstelling van het houten wandelpad 
laat erg lang op zich wachten.

blankenberge@n-va.be www.n-va.be/blankenberge



“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter
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